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Слави Славов, Human Power BG, Сандеш Ариел, собственик на непалска агенция за набиране на кадри и Илиян
Станков, The Prime Academy, в "Бизнес старт" 11.06.2024 г.В България съществува липса на кадри в почти всички
сектори, което кара компаниите да се обръщат към привличане на кадри от чужбина. Водещото за хората в Непал,
желаещи да работят на Запад, е подобрението на стандарта на живот и възможнос... 

"Икономиката е обявена за "мрачна наука" от хора, които са недоволни от това, че икономистите определят като
контрапродуктивни всичките им основани на обещания социални теории и политически предложения." Томас
Соуел. Основи на икономиката. София, Изток-Запад, 2024, с. 669. В отминалата кампания липсваха теми,
очевидно важни за обществото. Наложителната необходимост от подкрепа на Украйна срещу агр... 

БТПП Ви кани на бизнес среща в София, която ще се проведе на 11.06.2024 г. от 10.30 до 12.30 ч. в сградата на
Българската търговско-промишлена палата, София, ул. Искър, ет. 1, зала А . Целта на срещата е да се представи
процесът по подбор и наемане на работници от чужбина на заинтересованите компании от гр. София и региона, и
да бъде споделен опит по вече изпълнени проекти. Предварителна програма:... 

Най-високото държавно отличие бе присъдено за изключителен принос и заслуги към икономическото развитие
на страната и изграждане на съвременните индустриални отношения. Управителят на Геотехмин ООД е удостоен с
най-високото държавно отличие на страната за изключителен принос и заслуги към икономическото развитие на
страната и изграждане на съвременните индустриални отношения. На церемонията бяха н... 

Заглавие: Непалци и индийци идват в България в търсене на по-високи заплати и щастие
Дата: 11.06.2024 11:08
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: "Политическо невежество". Защо икономическото знание не влияе на предизборните кампании
Дата: 11.06.2024 10:20
Медия: Дебати

Заглавие: БТПП: Среща на тема "Решения за внос на работници от чужбина". Представяне на компания Human
Power
Дата: 10.06.2024 17:11
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Президентът връчи орден "Стара планина" на проф. дтн инж. Цоло Вутов
Дата: 11.06.2024 09:47
Медия: Botevgrad.com

Заглавие: Увеличението на заплатите заради липсата на достатъчно работна ръка не е конструктивен път за
развитие на българската икономика, заяви председателят на БТПП

https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/131409-nepaltsi-i-indiytsi-idvat-v-balgariya-v-tarsene-na-po-visoki-zaplati-i-shtastie
https://debati.bg/politichesko-nevezhestvo-zastho-ikonomicheskoto-znanie-ne-vliyae-na-predizbornite-kampanii/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/687759-btpp-sreshta-na-tema-resheniya-za-vnos-na-rabotnitsi-ot-chuzhbina-predstavya
https://botevgrad.com/news/90803/Prezidentat-vrachi-orden-Stara-planina-na-prof-dtn-inj-Colo-Vutov/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/688120-uvelichenieto-na-zaplatite-zaradi-lipsata-na-dostatachno-rabotna-raka-ne-e-konst


Увеличението на заплатите заради липсата на достатъчно работна ръка не е конструктивен път за развитие на
българската икономика, защото с това не се дава перспективата. Необходима е квалифицирана работна ръка и
иновации, за да се увеличи производителността и да бъдем успешно догонващи европейските ни партньори. Това
каза председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов по в... 

Изпълнителният директор на Агенция по заетостта Смилен Вълов подписа днес договори със социалните
партньори за реализация на проекти по Националния план за действие по заетостта през 2024 г. Проектите ще
осигурят възможност на 6278 безработни лица да се включат в обучения за придобиване на професионална
квалификация и/или ключова компетентност, като минимум 35% от тях ще бъдат включени в заетост с... 

В специално интервю за КМГ изпълнителният директор на Центъра за насърчаване на сътрудничеството в
селското стопанство между Китай и ЦИЕ д-р Момчил Станишев разказва за предстоящия българо-китайски бизнес
форум, домакин на който ще бъде българската столица, като същевременно споделя и впечатленията си от току-
що приключилата негова визата в Китай, град Нинбо, пише "Радио Китай". В. Г-н Станишев, ... 

Браян Уилсън, директор на Института по енергетика към Държавния университет на Колорадо, САЩ и доц.
Владимир Зиновиев, катедра "Икономика на транспорта и енергетиката", УНСС, посетиха БТПП и обсъдиха с
председателя на Палатата Цветан Симеонов възможностите за по-задълбочено сътрудничество между науката и
бизнеса. Цветан Симеонов представи дейността на БТПП, регионалната структура и основните услу... 

На 7-8 юни в Банко се проведе Балкански икономически форум, организиран от Българо-турската търговско-
индустриална камара в партньорство с Българо-румънската търговско-промишлена палата. За възможните
инвестиции и укрепването на икономическите връзки между страните от Балканския полуостров в "Нашият ден"
говорят Бурхан Немутлу и адв. Виктор Гугушев. Българо-турската търговско-индустриална камара и... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП ) организира национално представяне на програмата "Бизнес
хъб ЕС - Япония и Република Корея" на 20 юни от 15:00 часа. Събитието ще е в хибриден формат - на място в
сградата на БТПП в София и виртуално в платформата Zoom, съобщиха от палатата. "Бизнес хъб ЕС - Япония и
Република Корея" е финансирана от Европейския съюз програма, която подкрепя малки и с... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Дата: 11.06.2024 11:53
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Близо 6300 безработни ще бъдат включени в обучения по проекти
Дата: 11.06.2024 12:00
Медия: MediaNews.BG

Заглавие: Д-р Момчил Станишев: Очакваме нови възможности за партньорство между български и китайски
компании
Дата: 11.06.2024 11:43
Медия: 24 Часа

Заглавие: С гости от САЩ бяха обсъждани възможностите за сътрудничество в сферата на енергетиката
Дата: 11.06.2024 12:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Възможна ли е обща икономическа стратегия на страните от Балканите?
Дата: 11.06.2024 09:24
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Програмата "Бизнес хъб ЕС - Япония и Република Корея" ще бъде представена в БТПП на 20 юни
Дата: 11.06.2024 08:19
Медия: Българска телеграфна агенция

http://medianews.bg/bg/a/blizo-6300-bezrabotni-shche-bdat-vklyucheni-v-obucheniya-po-proekti
https://www.24chasa.bg/mezhdunarodni/article/18151101
https://www.bcci.bg/news/20318
https://bnr.bg/post/102004611
https://www.bta.bg/bg/news/economy/687972-programata-biznes-hab-es-yaponiya-i-republika-koreya-shte-bade-predstavena-v


Президентът Румен Радев връчи орден "Стара планина" първа степен на проф. дтн инж. Цоло Вутов. Управителят
на Геотехмин ООД е удостоен с най-високото държавно отличие на страната за изключителен принос и заслуги
към икономическото развитие на страната и изграждане на съвременните индустриални отношения. На
церемонията бяха наградени представители на бизнеса и науката. В словото си президентът изтъ... 

Доларът се движи близо до едномесечен връх спрямо еврото, паунда и повечето световни валути във вторник, в
очакване на важни данни за инфлацията в САЩ през май и срещата на Федералния резерв (Фед-централната
банка на страната), на която се очаква поредно замразяване на основната лихва и сигнали кога Фед ще започне
да намалява основната си лихва, която в момента е в диапазона от 5.25-5.5% от края н... 

Инвестициите в сектора вдигат производителността, което позволява по-високи от средните заплати за
странатаИкономическият отпечатък на минната индустрия е 3.8 млрд. лв. за година. Това е сумата, която
отрасълът е генерирал като съвкупно вътрешно търсене по данни за 2022 г., като тя е 35% по-висока от тази за
предходната година, показва проучване на Института за пазарна икономика (ИПИ), което беше ... 

Анкетата на BloombergTV BulgariaЕвропа е считана за икономически титан. Въпреки това през последните години
има сериозни съмнения относно индустриалното превъзходство на региона. За това и Bloomberg TV Bulgaria
попита петима експерти "Конкурентна ли е индустриално Европа на САЩ и Китай"? Васил Караиванов,
макроикономист и преподавател в СУ "Европа доста изостава от САЩ и Китай. В САЩ и Китай правя... 

Цените на петрола се покачиха леко в днешната азиатска търговия на фона на предвиждането на инвеститорите,
че търсенето на горива ще се увеличи през лятото, когато много хора пътуват, предаде Ройтерс. Поскъпването на
черното злато обаче е ограничено на фона на настроенията на пазарите, че Управлението за федерален резерв
на САЩ ще понижи основните си лихви по-късно от очакваното, отбелязва агенция... 

Загреб, 10.06.2024 22:17 (БТА) Хърватската търговска камара (HGK) препоръчва подобряване на логистиката,
намаляване на пречките пред транспорта на стоки, осигуряване на обществени автобусни линии в цяла Хърватия,
осигуряване на широколентов интернет в селските райони, модернизиране на железниците и пристанищата,
адаптиране на образователната система и облекчаване на вноса на работна ръка, предаде ... 

Заглавие: Президентът Румен Радев връчи орден "Стара планина" първа степен на проф. дтн инж. Цоло Вутов
Дата: 10.06.2024 18:12
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Долърт поскъпва умерено преди последните данни за инфлацията в САЩ и срещата на Федералния
резерв
Дата: 11.06.2024 10:32
Медия: 3е-news

Заглавие: ИПИ: Икономическият отпечатък на минната индустрия е 3.8 млрд. лв. за година
Дата: 11.06.2024 09:55
Медия: Капитал

Заглавие: Може ли Европа да се състезава със САЩ и Китай? Попитахме експертите
Дата: 10.06.2024 16:10
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Петролът поскъпна леко на фона на очакванията за повишено търсене на горива през лятото
Дата: 10.06.2024 08:47
Медия: 24 Часа

Заглавие: ХИНА: Хърватската търговска камара препоръчва подобряване на автомобилния превоз на пътници
Дата: 10.06.2024 23:11
Медия: Екип Нюз

Заглавие: Търсят финансиране на общински проекти от Европейската банка за възстановяване и развитие
Дата: 11.06.2024 12:07

https://vestnikstroitel.bg/news/319261_%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%8A%D1%82-%D1%80%D1%83%D0%BC%D0%B5%D0%BD-%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B2-%D0%B2%D1%80%D1%8A%D1%87%D0%B8-%D0%BE%D1%80%D0%B4%D0%B5%D0%BD
https://3e-news.net/bg/a/view/53747/dolyrt-poskypva-umereno-predi-poslednite-danni-za-inflacijata-v-sa-sht-i-sreshtata-na-federalnija-rezerv
https://www.capital.bg/biznes/promishlenost/2024/06/11/4636471_ipi_ikonomicheskiiat_otpechatuk_na_minnata_industriia/
https://www.bloombergtv.bg/a/17-v-razvitie/131383-mozhe-li-evropa-da-se-sastezava-sas-sasht-i-kitay-popitahme-ekspertite
https://www.24chasa.bg/biznes/article/18139728
https://ekipnews.com/%D1%85%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D1%85%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B0%D1%82%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D0%BC%D0%B0%D1%80%D0%B0-%D0%BF%D1%80/
https://thesite24.net/tarsyat-finansirane-na-obsthinski-proekti-ot-evropejskata-banka-za-vazstanovyavane-i-razvitie/


Ръководството на община Варна обсъди възможностите за финансиране на общински проекти от Европейската
банка за възстановяване и развитие Представители на ЕБВР запознаха новия екип на Общината с обхвата и
изискванията на Плана за действие за зелен град на ЕБВР Кметът Благомир Коцев и заместник-кметовете с
ресори финанси и бюджет – Христо Рафаилов и общинска собственост – Диан Иванов проведоха първа... 

Общият бюджет по двете грантови схеми за бизнеса от ПВУ е над половин милиард лева, а очакванията са за
голям интересТемата накратко Крайният срок за кандидатстване е 12 юни, като тогава ще станат ясни броят на
проектите и заявената сума. Отсега прогнозите сочат, че интересът ще бъде много голям въпреки проблемите с
мрежата и капацитета. Схемата по ПВУ тръгна с голямо закъснение, като до послед... 

Форумът "Еврото, българите и бизнеса" ще събере на една маса водещи компании от различни сектори,
институции, банки, инвестиционни мениджъри и експертиФорумът "Еврото, българите и бизнеса" ще събере на
една маса водещи компании от различни сектори, институции, банки, инвестиционни мениджъри и експерти, които
ще споделят своя опит и очаквания за бъдещето на страната ни в еврозоната и всички предизв... 

Изкуственият интелект създава нови стилове бира и контролира качеството Над 140 презентации, доклади и нови
научни решения бяха представени от бирената индустрия на годишния Форум на Пивоварите на Европа и на 39-ия
конгрес на Европейската пивоварна конвенция. На най-голямото събитие на сектора, което се проведе в
Лил,Франция, взеха участие над 800 пивовари, учени, доставчици на суровини, политици,... 

Най-важното е храната да е вкусна и да има добре съчетан букет от вкусове в едно ястие. Това коментира шеф
Николай Немигенчев – юрист, бодибилдър, гурман, предприемач в предаването "Животът на фокус" на Радио
"Фокус" с водещ Ася Александрова.Изборът му да учи право на 12 години е обусловен от любознателността му и
желанието му да бъде финансово независим. Учи право в известен френски правен универ... 

Държавата трябва да се отдръпне от икономиката, нещо което липсва в последните години, съветва
икономистътСледизборната ситуация в България и Европейския съюз дава повод за много изводи, като в
кампаниите се наблюдаваше отказ от страна на кандидатите за обсъждане на глобалните теми, икономиката и
геополитическите трусове. Този коментар в предаването "Светът е бизнес" на Bloomberg TV Bulgaria напра... 

Медия: СайтЪТ

Заглавие: Искате ВЕИ и батерия с грант - не сте (съвсем) закъснели
Дата: 11.06.2024 10:23
Медия: Капитал

Заглавие: Eдин ден до Еврото, българите и бизнеса
Дата: 11.06.2024 09:02
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: ЕВРОПЕЙСКИТЕ ПИВОВАРИ ПРЕДСТАВИХА 140 ИНОВАТИВНИ РЕШЕНИЯ ЗА УСТОЙЧИВОТО РАЗВИТИЕ
НА БРАНША
Дата: 11.06.2024 13:01
Медия: Българска стопанска камара

Заглавие: Шеф Николай Немигенчев: Когато човек е запален по нещо, става и си ляга с мисълта за него
Дата: 11.06.2024 12:27
Медия: Фокус

Заглавие: Красен Станчев: Следизборната ситуация дава повод за много изводи
Дата: 11.06.2024 13:10
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Чешки фонд планира да придобие имоти за 300 млн. евро в Европа
Дата: 11.06.2024 12:50
Медия: Инвестор.БГ

https://www.capital.bg/biznes/energetika/2024/05/17/4629060_iskate_vei_i_bateriia_s_grant_-_ne_ste_suvsem_zakusneli/
https://dbr.bg/10912
https://www.bia-bg.com/news/view/33051/
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Shef-Nikolai-Nemigenchev-Kogato-chovek-e-zapalen-po-neshto-stava-i-si-lyaga-s-misulta-za-nego-2147865
https://www.investor.bg/a/527-svyat/395579-krasen-stanchev-sledizbornata-situatsiya-dava-povod-za-mnogo-izvodi
https://www.investor.bg/a/534-novini/395588-cheshki-fond-planira-da-pridobie-imoti-za-300-mln-evro-v-evropa


Фондът "Инвестика" вече притежава 50 бизнес имота в Чехия, Полша, Хърватия и Испания и планира да направи
придобивания в Германия и АвстрияИмотният фонд "Инвестика" планира да купи още имоти в Европа,
възползвайки се от свитите оценки, тъй като високите лихви принуждават свръхзадлъжнели собственици да
продават, пише Bloomberg. Чешката компания, управляваща активи за над 1 млрд. евро, ще вложи 300 ... 

Много хора искат различно от масовото строителство При избора на имот от съществено значение е целта на
покупката – дали е за собствено ползване или с цел инвестиция, обясниха брокери на имоти. Купувачите с
инвестиционна цел следят пазарите, влияят се от макроикономическите показатели и техните действия са
предвидими, защото изборът им на имот завити основно от очакваната доходност. Но клиентите, ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Софтуери предлагат продукти, закриват и откриват сметки Изкуствен интелект вече помага в опознаването на
клиентите, одобрява кандидати за кредит, предлага оферти за продажби на продукти и услуги. Това стана ясно на
форум за иновациите в банковата сфера в края на миналата седмица в София, организиран от Финансов форум
"Иновации". Оказва се, че във все повече банкови операции служители са заменени о... 

Младите хора на възраст 18-35г очакват работодателите и държавата да се разберат за работещи начини за
постигане на адекватно заплащане (общо 80%). Те знаят какво очакват от работодателите си и ценят труда си –
месечна заплата от 1200 лв. определят като твърде ниска, за да започнат работа, а като желано възнаграждение
в близката една година посочват малко над 4300 лв .(след данъци). Прави впечатле... 

Липсата на кадри е все по-голям проблем за както за международния, така и за българския бизнес. Компаниите
са изправени пред дефицит на работници, като това се превръща в сериозна криза. Именно дефицитът на
производствен капацитет и човешки ресурс са основното предизвикателство и пред бизнеса на българския
производител на метални опаковки, коментира пред Bloomberg TV Bulgaria Бойко Шойлеков, който... 

Протестираме, че помощите се дават на калпак, но когато някой опита да въведе ред - веднага се появяват
критици, казва служебният министър на труда и социалната политика Ивайло Иванов Осигурихме 48 млн. лв. за
здравни и социални услуги в домовете на 46 хил. възрастни и хора с увреждания Задържането на максималния
осигурителен доход ощетява хората с високи доходи, защото ограничава размера на пенси... 

Заглавие: Купувачите на имоти стават по-претенциозни
Дата: 11.06.2024 13:06
Медия: Рикошет

Заглавие: Банките изучават клиентите вече с изкуствен интелект
Дата: 10.06.2024 21:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Заплатите на млади - очаквания и реалности
Дата: 11.06.2024 11:07
Медия: Пловдив 24

Заглавие: "Булметал" изпитва толкова голям глад за кадри, че го запълва с работници от... Непал
Дата: 11.06.2024 11:01
Медия: Money.bg

Заглавие: Ивайло Иванов: Ако бизнесът не дава добри заплати, няма да върнем младите в България
Дата: 11.06.2024 10:51
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Как пиенето на кафе, може да ви помогне при интервю за работа?
Дата: 11.06.2024 05:00
Медия: SafeNews.bg

https://www.rikoshet.org/kupuvachite-na-imoti-stavat-po-pretencziozni/
https://www.dotbg.bg/article/18147454
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Zaplatite-na-mladi-ochakvaniya-i-realnosti-2147708
https://money.bg/business/bulmetal-izpitva-tolkova-golyam-glad-za-kadri-che-go-zapalva-s-rabotnitsi-ot-nepal.html
https://www.24plovdiv.bg/mneniya/article/18149936
https://safenews.bg/kak-pieneto-na-kafe-mozhe-da-vi-pomogne-pri-intervyu-za-rabota/


Как пиенето на кафе, може да ви помогне при интервю за работа? Чашата с ароматно кафе може да каже много
на мениджърите за човека, който седи срещу тях. Търсите желаната и мечтана работа? Най-накрая сте получили
своя голям шанс, защото голяма компания ви е повикала на интервю. Имате опит и знания, което обаче не
означава, че ще получите желаната от вас работа. Как пиенето на кафе, може да ви помог... 

Вече започна кандидатстването за седмото издание на успешния проект на фондация "Карол Знание" –
безплатното обучение "Предприемачи в науката" с конкурс за 30 000 лева. В новия сезон програмата отново
поставя фокус върху Impact investing. За участие са поканени студенти, докторанти и млади учени, които искат да
развият научната си разработка в бизнес проект, с позитивно въздействие върху околната ... 

Увеличението на заплатите заради липсата на достатъчно работна ръка не е конструктивен път за развитие на
българската икономика, защото с това не се дава перспектива. Необходима е квалифицирана работна ръка и
иновации, за да се увеличи производителността и да бъдем успешно догонващи европейските ни партньори. Това
каза председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов по вре... 

Това заяви Слави Славов, ръководител проекти в HR компанията "Human Power", на бизнес срещата "Решения за
внос на работници от чужбина", чийто домакин е Българската търговско-промишлена палата (БТПП), предаде
репортер на БГНЕС. Славов представи процеса по подбор и наемане на работници от Непал, Индия и Бангладеш
в България. Той подчерта, че в процеса по наемане на работници в чужбина има много пре... 

Яна Топалова е новият изпълнителен директор на Агенцията по обществени поръчки (АОП). Тя поема поста от
Георги Николов, който е освободен от длъжността. Това съобщават от Министерството на финансите на
страницата си в интернет. В съобщението се посочва, че тя има дългогодишен професионален опит на ръководни
длъжности в държавната администрация. Била е заместник-министър на икономиката и заместник-... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Нейно превъзходителство Олеся Илашчук е родена в Чернивци, Украйна. Завършва Факултета по история,
политология и международни отношения в Черновицкия университет с отличие, като магистър по международни
отношения. Тя е сертифициран психолог. Участва в журналистически и социални дейности. В продължение на
много години заема ръководни постове в частния сектор. Снимки: Мартин Хрия Превод: Албена Стам... 

Заглавие: За седма година фондация "Карол Знание" прави безплатно обучение "Предприемачи в науката" с
награда от 30 000 лева
Дата: 11.06.2024 02:33
Медия: MediaBricks

Заглавие: Ще внасяме още повече работници от чужбина
Дата: 11.06.2024 13:01
Медия: Авантаж

Заглавие: Слави Славов: Идващите от Непал работници очакват 500 евро заплата и осигурена квартира
Дата: 11.06.2024 12:45
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Яна Топалова е новият изпълнителен директор на Агенцията по обществени поръчки
Дата: 11.06.2024 12:11
Медия: Вестник Струма

Заглавие: Олеся Илашчук. Нежна дипломация в извънредни условия
Дата: 11.06.2024 01:21
Медия: Жената Днес

Заглавие: Новите в европарламента: някои са звезди още преди да започнат
Дата: 11.06.2024 11:47
Медия: Дневник

https://mediabricks.bg/za-sedma-godina-fondacziya-karol-znanie-pravi-bezplatno-obuchenie-predpriemachi-v-naukata-s-nagrada-ot-30-000-leva/
https://avantage.bg/%D1%89%D0%B5-%D0%B2%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%8F%D0%BC%D0%B5-%D0%BE%D1%89%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D1%87%D1%83%D0%B6/
https://www.bgnes.bg/slavi-slavov-idvashtite-ot-nepal-rabotnici-ochakvat-500-evro-zaplata-i-osigurena-kvartira
https://struma.bg/%D1%8F%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B5-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B8%D0%B7%D0%BF%D1%8A%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD-%D0%B4%D0%B8/
https://www.jenatadnes.com/ot-koritsata/olesya-ilashchuk-nejna-diplomatsiya-v-izvanredni-usloviya/
https://www.dnevnik.bg/evropa/2024/06/11/4636661_novite_v_evroparlamenta_niakoi_sa_zvezdi_oshte_predi/


Извънредна новина Разберете големите новини в момента, в който се случват - директно в имейла ви. Докато
анализите за изборните резултати все още пълнят страниците на медиите, съсредоточавайки се върху ръста на
крайнодесните в Европа, новоизбраните евродепутати вече се готвят за живота между избирателите и
заседанията в Страсбург. Някои от тях вече са известни в собствените си страни и досегашният... 

Жельо МИХОВ/24rodopi.com/Общество"Тук са най-големите "баровци". Строят 5-етажни къщи, но в тях никога няма
да живеят хора. Това е разсипия. Надлъгване със съдбата. Надлъгване със самите тях. Това е надпревара на
дявола, на демоните". Говори възрастен мъж от Родопите и сочи строежите по баира, край пътя за "Маказа". "В
нормална държава, хора не биха правили домове до път, по който минават хиляди а... 

Под обсада, трима световни лидери твърдят, че са готови и с нетърпение чакат да се изправят пред трудните
предизвикателства, коментира "Политико". В анализ за тазгодишните избори за Европейски парламент, както и
предстоящите президентски избори в САЩ на 5 ноември и общите парламентарни избори във Великобритания на
4 юли изданието отбелязва, че Еманюел Макрон, Джо Байдън и Риши Сунак изглежда са ст... 

На сесията на 30 май, обсъждайки тежката ситуация в общинското дружество "ВКТВ", кметът Костадин Коев каза,
че цената на водата в община Велинград е "най-ниската не само в България, а и в Европейския съюз". Дали
велинградчани пием най-евтината вода? Ето какво показва проверката на официалния сайт на Комисията по
енергийно и водно регулиране (КЕВР). А за сравнението с Европейския съюз ще разчитаме... 

Джефри Сакс в интервю за Тъкър Карлсън за историята и същността на американската външна политика -
патологична амалгама от глупост и арогантност, довела до кръвопролития със стотици хиляди жертви, десетки
разрушени страни, унищожени икономики. Патология, която днес води света към ядрена катастрофа.
Свидетелство от първо лице: Боже, нашият живот е в ръцете на няколко души, надявам се дано те се нау... 

В Гърция се очаква изявление на премиера Кириакос Мицотакис за промени в политиката и състава на кабинета.
Спешните мерки са свързани с много по-ниския резултат на управляващата партия на евроизборите в сравнение с
миналогодишния парламентарен вот. Управляващите консерватори спечелиха евровота в Гърция, но изгубиха 1
милион гласа в сравнение с парламентарните избори миналата година. Премиерът Мицо... 

Путин създаде в Русия див "олигархичен капитализъм", но го нарече "руски мир" и алтернатива на загниващия

Заглавие: Празни къщи, две епохи! От Соца: Всеки с жилище! Сега: Празни и студени!
Дата: 11.06.2024 13:13
Медия: Родопи 24

Заглавие: Макрон, Байдън и Сунак свикват предсрочни избори за промяна
Дата: 11.06.2024 11:33
Медия: 24 Часа

Заглавие: Евтина или скъпа е водата във Велинград?
Дата: 11.06.2024 11:11
Медия: Велинградски Темпо Новини

Заглавие: Джефри Сакс пред Тъкър Карлсън: 500 хил. украинци умряха заради глупостта и арогантността на
САЩ. Няколко луди във Вашингтон ни излагат на ядрен риск
Дата: 11.06.2024 10:43
Медия: Свободно слово

Заглавие: Промени в състава на гръцкия кабинет
Дата: 11.06.2024 10:19
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Челен опит: Чрез ордени и приятели-олигарси към президентска власт и твърда ръка
Дата: 11.06.2024 10:32
Медия: Днес News

https://rodopi24.blogspot.com/2024/06/blog-post_804.html
https://www.24chasa.bg/mezhdunarodni/article/18151005
https://tempo.velingrad.com/article/20185
https://svobodnoslovo.eu/svyat/dzhefri-saks-pred-takar-karlsan-500-hil-ukrainci-umryaha-zaradi-glupostta-i-arogantnostta-na-sasht-nyakolko-ludi-vav-vashington-ni-izlagat-na-yadren-risk/135659
https://bnr.bg/post/102004673/promeni-v-sastava-na-grackia-kabinet
https://dnesnews.bg/2024/06/%D1%87%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD-%D0%BE%D0%BF%D0%B8%D1%82-%D1%87%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D0%BE%D1%80%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D0%B3/


"колективен Запад". Обгради се с богати хора, които вече бяха сложили ръка на руските ресурси и търсеха човек,
който не само да не ги преследва, но да множи техните богатства и влияние. Преди да се сдобият с определението
"олигарси", те бяха просто "кооператори" и "новите предприемачи". Много ... 

Един от лидерите на "Величие" – новата формация, която вкара 13 депутата в парламента, бизнесменът и
изпълнителен директор на "Исторически парк" Ивелин Михайлов планира инвестиция на стойност над 400
милиона лева във Варна – град в града, или място за бизнес и живеене с около 200 000 кв. м. разгърната
застроена площ на територията на бившия радиозавод, съобщава БНР. Михайлов не бе в листите на пар... 

Партия е новата формация в парламента, която ще има 13 депутатски места. Формацията на вота на 9 юни. Един
от лидерите на "Величие" е бизнесменът и изпълнителен директор на спорния проект "Исторически парк" Ивелин
Михайлов. Той не е в депутатските листи и няма да бъде народен представител. Още: "Величие на гърба на
хазната" Любопитни данни за фирмите на Михайлов публикува в социалните мрежи разсл... 

Две от най-разпознаваеми европейски лица на столетницата ще бъдат членове на групата на социалистите и
демократитеКристиан Вигенин и Цветелина Пенкова ще представляват Българската социалистическа партия в
следващите пет години в европейския парламент, научи ФАКТИ. Две от най-разпознаваеми европейски лица на
столетницата ще бъдат членове на групата на социалистите и демократите в новият състав на е... 

Да бъде запазена социалната поносимост на цената на ВиК услугите за всяка отделна административна област.
Това е регламентирано в проекта на нов Закон за водоснабдяването и канализацията, който Министерството на
регионалното развитие и благоустройството публикува за обществено обсъждане. С него се създава единна
уредба, която обхваща и подобрява цялостната нормативна база и регламентира дейностите... 

Заглавие: Ивелин Михайлов, босът на "Величие", провокира "общ фронт" с проекта "град в града" на мястото
на радиозавода във Варна?!
Дата: 11.06.2024 12:31
Медия: БГ снайпер

Заглавие: "Величие на гърба на хазната": Фирми на Ивелин Михайлов с огромни задължения към НАП
Дата: 11.06.2024 12:15
Медия: Actualno.com

Заглавие: Първо във ФАКТИ: Кристиан Вигенин и Цветелина Пенкова ще представляват БСП в Европейския
парламент
Дата: 11.06.2024 13:00
Медия: Факти

Заглавие: Водата ще поскъпва плавно
Дата: 11.06.2024 07:58
Медия: Компас

http://bgsniper.com/action/20818-1
https://www.actualno.com/politics/velichie-na-gyrba-na-haznata-firmi-na-ivelin-mihajlov-s-ogromni-zadyljenija-kym-nap-news_2240295.html
https://fakti.bg/bulgaria/887745-parvo-vav-fakti-kristian-vigenin-i-cvetelina-penkova-shte-predstavlavat-bsp-v-evropeiskia-parlament
https://kompasbg.com/news/vodata-sthe-poskapva-plavno/
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